

5x10 cm

6x5 cm

WARNINGS ⚠️ AVERTISSEMENTS ⚠️

Always wear shoes, a helmet, and appropriate safety gear such as knee and elbow pads etc.
Do not operate after consuming alcohol or drugs, recreational or otherwise.
Do not ride without proper training, at high speeds, on uneven terrain, or on slopes.
Do not carry passengers, perform stunts, or turn abruptly.
The rider should be over 4ft. (121cm) tall and must weigh at least 44lbs. and no more than 264lbs.
You must comply with local laws and give way to pedestrians.

Toujours avoir des chaussures, un casque, et un équipement de protection adéquat tel que des genouillères, des coudières, etc.
Ne jamais opérer ce véhicule après avoir consommé de l'alcool ou des drogues, récréatives ou autre.
Ne pas conduire sans avoir suivi une formation adéquate, à hautes vitesses, sur un terrain inégal ou sur des pentes.
Ne pas transporter de passagers, exécuter des acrobaties, ou tourner abruptement.

Le conducteur devrait être minimum 121cm (4 pieds) de haut et peser minimum 20kg (44 lbs), mais pas au-delà de 120kg (264 lbs).
Le conducteur se doit de respecter les lois locales et donner la priorité aux piétons.



SWAGTRON™
SWAGCYCLE FOLDING ELECTRIC DEVICE

Model : SC-1
Input : 42Vdc,2A
Capacity : 158.4Wh
FCC ID : 2AH6K-SC1 IC : 21497-SC1

S/N Sticker

Laser Sticker

Use only with specified manufactured and model charger in instruction.

Utilisez uniquement avec le fabricant spécifique et chargeur de modèle dans l'enseignement

WARNING!
To reduce the risk of injury, user must read instruction manual.

AVERTISSEMENT
Pour prévenir les blessures, l'utilisateur doit lire le manuel d'utilisation
Store Indoors When Not in Use
Conserver à l'intérieur lorsqu'il n'est pas utilisé

This device complies with Part 15 of the FCC Rules.
Operation is subject to the following two conditions:
(1) this device may not cause harmful interference,
and (2) this device must accept any interference received,
including interference that may cause undesired operation.

Designed in USA
Assembled in China